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Protokół Nr: XVI/2025 
z XVI - nadzwyczajnej sesji Rady Miasta i Gminy Sanniki 

odbytej w dniu 8 styczeń 2025 r. 

 

XVI nadzwyczajna sesja Rady Miasta i Gminy Sanniki odbyła się w sali posiedzeń 

Urzędu Miasta i Gminy Sanniki, w godzinach 14.04 – 14.29 pod przewodnictwem Pana 

Jerzego Jabłońskiego – Przewodniczącego Rady Miasta i Gminy Sanniki.  

Ad.1. Po oficjalnym otwarciu obrad, Przewodniczący Rady powitał wszystkich uczestników 

posiedzenia oraz oglądających obrady za pośrednictwem transmisji internetowej. 

Na podstawie listy obecności stwierdziła quorum i prawomocność obrad. Na stan 15 radnych 

obecnych 13. Nieobecni radni: Pan Jarosław Molka – nieobecność usprawiedliwiona, Pan 

Wiesław Nowicki – nieobecność usprawiedliwiona. Lista obecności stanowi załącznik do 

protokołu.  
 

Ad.2. Do zaproponowanego porządku obrad Przewodniczący Rady Miasta i Gminy Sanniki, 

na wniosek Burmistrza Miasta i Gminy Sanniki, zaproponował po punkcie 3. dodanie punktu 

3a. w brzmieniu: „Przedstawienie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Sanniki”, punktu 3b. w brzmieniu: 

„Przedstawienie projektu uchwały zmieniającej Uchwałę Budżetową Miasta i Gminy Sanniki 

na rok 2025” 

oraz  

wprowadzenie po punkcie 4.: 

punktu 4a. w brzmieniu: „Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Sanniki”, punktu 4b. w brzmieniu: „Podjęcie uchwały 

zmieniającej Uchwałę Budżetową Miasta i Gminy Sanniki na rok 2025”. 

 

Zaproponowany porządek obrad z uwzględnieniem ww. zmian przyjęto jednogłośnie 13 

głosami „za” tj. zgodnie z art. 20 ust. 1a ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie 

gminnym (t. j. Dz. U. z 2024 r., poz. 1465 ze zm.), bezwzględną większością głosów 

ustawowego składu rady, w brzmieniu: 

1. Otwarcie sesji, stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przyjęcie porządku obrad.  

3. Przedstawienie projektu uchwały w sprawie powołania Skarbnika Miasta i Gminy 

Sanniki. 

3a. Przedstawienie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Miasta i Gminy Sanniki. 

3b. Przedstawienie projektu uchwały zmieniającej Uchwałę Budżetową Miasta i Gminy 

Sanniki na rok 2025. 

4. Podjęcie uchwały w sprawie powołania Skarbnika Miasta i Gminy Sanniki. 

4a. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Miasta i Gminy Sanniki. 

4b. Podjęcie uchwały zmieniającej Uchwałę Budżetową Miasta i Gminy Sanniki na rok 2025. 

5. Zakończenie obrad. 
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Ad.3. Przewodniczący Rady Miasta i Gminy Sanniki – Pan Jerzy Jabłoński odczytał wniosek 

Burmistrza Miasta i Gminy Sanniki o powołanie Skarbnika Miasta i Gminy Sanniki. 

Projekt uchwały omówiła Sekretarz Miasta i Gminy Sanniki – Pani Aleksandra Szczepaniak. 

Wyjaśniła, że zgodnie z art. 18 ust. 2 pkt 3 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie 

gminnym powoływanie Skarbnika Gminy należy do wyłącznej właściwości rady gminy na 

wniosek Burmistrza. Powołanie to jest zgodne z art. 4 ust. 1 pkt 2 ustawy z dnia 21 listopada 

2008 r. o pracownikach samorządowych ponieważ Skarbnik Gminy jest zatrudniony na 

podstawie powołania. Burmistrz Miasta i Gminy Sanniki wystąpił z wnioskiem o powołanie 

na stanowisko Skarbnika Miasta i Gminy, będącego jednocześnie głównym księgowym 

budżetu gminy Pani Aleksandry Kłys z dniem 08 stycznia 2025 r., która posiada kwalifikacje 

i doświadczenie wymagane zgodnie z art. 54 ust. 2 ustawy z dnia 27 sierpnia 2009 r. 

o finansach publicznych do zatrudnienia na stanowisku skarbnika. W związku z powyższym 

zachodzi uzasadniona konieczność realizacji przepisu art. 18 ust. 2 pkt 3 ustawy 

o samorządzie gminnym. 

Pani Sekretarz dodała, że było przeprowadzone postępowanie konkursowe. W pierwszym 

naborze nie zgłosił się nikt, w drugim naborze wpłynęła jedna oferta złożona przez Panią 

Aleksandrę Kłys. Oferta ta spełniała wymogi formalne. Pani Aleksandra Kłys wykazała się 

bogatą wiedzą i stąd ta rekomendacja. 

Pan Przewodniczący zwracając się do kandydatki na Skarbnika stwierdził, że zapewne Pani 

A. Kłys zapoznała się z finansami Gminy i zapytał, czy z punktu widzenia kandydata na 

skarbnika i na podstawie doświadczenia może stwierdzić, że finanse Miasta i Gminy Sanniki 

są bezpieczne. 

Pani Aleksandra Kłys odpowiedziała, że zaskoczyło ją pytanie, ale oczywiście ogólnie 

zorientowała się w sytuacji i jeśli chodzi o zadłużenie, to absolutnie nie ma się o co martwić. 

Dodała, że rolą samorządu jest praca dla mieszkańców. Niestety samorząd nie ma innych 

możliwości zarobkowych niż podatki i opłaty zbierane od mieszkańców. Jednakże nie jest  

rolą samorządu podnoszenie tych podatków do takich stawek, żeby ludzie przestawali je 

płacić. Zatem jedyną możliwością na inwestowanie, gdzie tutaj jest na bardzo wysokim 

poziomie, jest branie kredytów. Nie ma się absolutnie co ich bać. Zdolność kredytowa Gminy 

jest świetna. 

Rady T. Sikora zapytał, jak długie doświadczenie ma Pani A. Kłys na stanowisku skarbnika. 

Pani A. Kłys odpowiedziała, że ponad 5 lat. Wcześniej przez kilka miesięcy była osobą 

pełniącą obowiązki skarbnika. Natomiast na stanowisko skarbnika została zatrudniona od 

września 2019 r. 

Pan Burmistrz powiedział, że współpraca z poprzednią Panią Skarbnik układała się bardzo 

dobrze, ale przyszedł czas, kiedy przyszło się rozstać, co dla większości tu obecnych było 

niezbyt dobrym doświadczeniem. Współpraca się skończyła i Gmina znalazła się w bardzo 

trudnym położeniu, gdyż trwała kontrola z Regionalnej Izby Obrachunkowej, a ponadto 

zbliżał się koniec roku, a co za tym idzie konieczność uchwalenia budżetu i wprowadzenia 

licznych zmian w budżecie. Pojawiają się nowe projekty, nowe możliwości pozyskiwania 

pieniędzy i Gmina stara się do nich dostosowywać. Pani A. Kłys zadeklarowała od samego 

początku chęć niesienia pomocy. Pomoc polegała na tym, że prowadzone były rozmowy, 

podpowiedzi były bardzo cenne, potrzebne w tym czasie i to naprawdę miało ogromne 

znaczenie zarówno dla Burmistrza, jaki i dla pracowników. 
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Ad.3a. i Ad.3.b. Projekty uchwał omówiła Pani Aleksandra Kłys. Wyjaśniła, że efektem 

podejmowanych uchwał jest to, że w budżecie dzieje się lepiej, bo mimo że zwiększa się 

deficyt, to zmniejsza się zadłużenie. Wynika to z tego, że w budżecie na 2024 rok 

zaplanowany był kredyt w kwocie troszeczkę ponad 3 mln złotych, który ostatecznie nie był 

potrzebny do zaciągnięcia, ponieważ część z inwestycji, która miała być finansowana 

kredytem przesunęła się do realizacji na rok 2025. Zatem Pan Burmistrz postanowił nie 

korzystać z kredytu. W związku z czym zmieniła się kwota rozchodów, która jest w planie na 

rok 2025. Zmniejszyła się ona o 200.000 zł, bo taka była w planie spłata kredytu, który 

mógłby być zaciągnięty do 31 grudnia 2024. Poza tym 30 grudnia Radni zgodzili się na to, 

żeby klub sportowy Szopen Sanniki spłacił swoją pożyczkę w kwocie 127.206 zł nie 

w 2024 r., a do końca bieżącego roku. I to też wpłynęło na poprawienie kwoty, która ma 

wpływ na ogólną kwotę długu. Jedyna zmiana po stronie wydatkowej, to przełożenie  kwoty 

pomiędzy paragrafami, bo ze wskazaniem Regionalnej Izby Obrachunkowej, wydatki 

związane z dotacjami dla klubów sportowych, przyznawane każdego roku, powinny być 

w innym paragrafie, niż były planowane do tej pory. Dodatkowo zwiększyła się kwota 

koniecznej do zaplanowania w budżecie rezerwy na zarządzanie kryzysowe. Jest to kwota 

20.000 zł. I to są jedyne zmiany w budżecie. Natomiast jeśli chodzi o zmiany w Wieloletniej 

Prognozie Finansowej, to mają one odwzorowanie w tym, co jest zmianą w uchwale 

budżetowej. Jeden dokument, musi wynikać z drugiego, w związku z czym wszystko, na co 

Radni zgodzą się w uchwale budżetowej, ma odwzorowanie w Wieloletniej Prognozie 

Finansowej. To jest po prostu przełożenie cyferek z jednej tabelki do drugiej. Jeżeli chodzi 

o przychody i rozchody, to kwota przychodów na ten moment, jeżeli chodzi o kredyty, jest 

planowana w kwocie 1.469.539 zł – jeśli chodzi o pokrycie deficytu. Reszta deficytu jest 

pokrywana z przychodów, które są do dyspozycji z lat ubiegłych, czyli 468.000 zł 

z cyberbezpiecznego samorządu oraz 127.260 zł – kwota pożyczki. Kredyt, który jest w tej 

chwili zaplanowany, prawdopodobnie też nie będzie do zaciągnięcia, ponieważ po 

sprawozdaniach, które się składa w lutym za rok ubiegły, będzie możliwość wprowadzenia 

wszystkich wolnych środków, czyli takich środków pozostających na koncie bankowym, 

które są do wykorzystania w latach następnych na przykład na pokrycie deficytu. Zatem 

prawdopodobnie ta kwota kredytu po rozliczeniu roku 2024 zupełnie zniknie. 

 

Ad.4. Rada Miasta i Gminy w głosowaniu jawnym podjęła Uchwałę Nr 87/XVI/2025 

w sprawie powołania Skarbnika Miasta i Gminy Sanniki 
 

Radni Miasta i Gminy Sanniki głosowali następująco: 

Nazwisko i imię 
Głosowanie 

za przeciw wstrzymał się 
Bembenista Wioletta X   

Brzozowska Kinga X   

Gładoch Wojciech X   

Grochowski Roman Antoni X   

Idzik Małgorzata X   

Jabłoński Jerzy Grzegorz X   

Kowalczyk Grażyna Lucyna X   

Mikołajczyk Rafał X   

Milczarek Wanda X   
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Molka Jarosław    

Nowicki Wiesław Janusz    

Okraska Radosław Grzegorz X   

Pawłowska Iwona Małgorzata X   

Sikora Tomasz X   

Winnicka Teresa X   

Uchwała została podjęta jednogłośnie 13 głosami „za”, bez uwag. 
 

Podjęta uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Następnie Pan Przewodniczący wręczył nowej Pani Skarbnik dokument potwierdzający 

powołanie na Skarbnika Miasta i Gminy Sanniki oraz złożył życzenia dobrej współpracy 

i tego, aby miała czym dzielić.  

Pan Burmistrz pogratulował nowej Pani Skarbnik objęcia funkcji Skarbnika Miasta i Gminy 

Sanniki. 

Pani A. Kłys podziękowała za kredyt zaufania, jaki został jej udzielony i wyraziła nadzieję, że 

tego zaufania nie zawiedzie i że współpraca będzie układała się bardzo dobrze.  

 

Ad.4a. Rada Miasta i Gminy w głosowaniu jawnym podjęła Uchwałę Nr 88/XVI/2025 

zmieniającą uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Sanniki 

 

Radni Miasta i Gminy Sanniki głosowali następująco: 

Nazwisko i imię 
Głosowanie 

za przeciw wstrzymał się 
Bembenista Wioletta X   

Brzozowska Kinga X   

Gładoch Wojciech X   

Grochowski Roman Antoni X   

Idzik Małgorzata X   

Jabłoński Jerzy Grzegorz X   

Kowalczyk Grażyna Lucyna X   

Mikołajczyk Rafał X   

Milczarek Wanda X   

Molka Jarosław    

Nowicki Wiesław Janusz    

Okraska Radosław Grzegorz X   

Pawłowska Iwona Małgorzata X   

Sikora Tomasz X   

Winnicka Teresa X   

Uchwała została podjęta jednogłośnie 13 głosami „za”, bez uwag. 

 

Podjęta uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad.4b. Rada Miasta i Gminy w głosowaniu jawnym podjęła Uchwałę Nr 89/XVI/2025 

zmieniającą Uchwałę Budżetową Miasta i Gminy Sanniki na rok 2025 

 

Radni Miasta i Gminy Sanniki głosowali następująco: 
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Nazwisko i imię 
Głosowanie 

za przeciw wstrzymał się 
Bembenista Wioletta X   

Brzozowska Kinga X   

Gładoch Wojciech X   

Grochowski Roman Antoni X   

Idzik Małgorzata X   

Jabłoński Jerzy Grzegorz X   

Kowalczyk Grażyna Lucyna X   

Mikołajczyk Rafał X   

Milczarek Wanda X   

Molka Jarosław    

Nowicki Wiesław Janusz    

Okraska Radosław Grzegorz X   

Pawłowska Iwona Małgorzata X   

Sikora Tomasz X   

Winnicka Teresa X   

Uchwała została podjęta jednogłośnie 13 głosami „za”, bez uwag. 

 

Podjęta uchwała stanowi załącznik do protokołu. 
 

Ad.5. Po zrealizowaniu porządku obrad, Przewodniczący Rady Miasta i Gminy Sanniki 

podziękował wszystkim za udział w sesji i oficjalnie zakończył obrady. 

Szczegółowy zapis ww. sesji przedstawia  nagranie wideo zamieszczone na stornie 

internetowej Urzędu Miasta i Gminy Sanniki zgodnie z art. 20 ust. 1b ustawy o samorządzie 

gminnym. 

 

Protokolant: J. Ambroży-Sitkiewicz      Przewodniczący 

     Rady Miasta i Gminy Sanniki 

 

   Jerzy Jabłoński 


